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Z powaianiern

\)f odpowiedzi na z\o2onq przez Pana w dniu 19 lipca br' interpelacjq

miEdzysesyjn{ dotyczqcq budowy kanahzacii sanitarnej ot z budowy chodnika

w ul. Rybnickiej, niniejszym uptzejmie wyiaSniam'
Z otzymanej z Miejskiego Ptzedsigbiotswa Wodoci4g6w i Ii.analtzacii Sp' z o'o' we

Wloclawku informacji wynika, 2e budowa sieci kanalizacii sanitatnei w ul. Rybnickiej

planowana jest po roku 2021 .- 
Natomiast odno6nie budowy chodnika w ci4gu ulicy Rybnickief w 6wiede

informacji ottzym nych z Ylydziilu Inwestycii uptzeimie wyiadniam' 2e w miatp

posiadanych 6todk6w s4 wykonyrvane roboty drogowe m iqce n celu ci4gle polepszanie

inftasuuktury drogowe j.

Ponadto informuie, 2e inwestycja dot. budowy chodnika w ci4gu ulicy Rybnickiei

zostanie zapfopono\r/ana do proiektu planu bud2etu na tok 2079 po wydaniu opinii

gestof6w sieci w zakresie planowanych prac modernizacyjnych i inwestycyinych w pasle

&ogo-y-. Nadmieniam, i2 budowa chodnika w ci€u ulicy Rybnickiej wyrnaga

uptzedniego ptzeprowadzenia tegulacii prawno-wlasnoSciowych.

Jidnocze6nie- informui€, 2e budowa sieci kanalizacii musialaby poprzedzat ww. roboty

zwi4zane z urz4dzemem drogi.


